

Title (en)  
COMPOSITION FOR THE STIMULATION OF WOUND HEALING CONTAINING AN IMMUNOSTIMULANT BACTERIAL EXOTOXIN AND USE THEREOF.

Title (de)  
ZUSAMMENSETZUNG FÜR DIE STIMULIERUNG DER WUNDHEILUNG, DIE EIN BAKTERIELLES IMMUNOSTIMULIERENDES EXOTOXIN ENTHÄLT, UND DEREN ANWENDUNG.

Title (fr)  
COMPOSITION CONTENANT UNE EXOTOXINE BACTERIENNE IMMUNOSTIMULANTE POUR STIMULER LA CICATRISATION, ET SON EMPLOI.

Publication  
**EP 0288525 A1 19881102 (EN)**

Application  
**EP 87907259 A 19871028**

Priority  
SE 8604587 A 19861028

Abstract (en)  
[origin: WO8803029A1] Composition stimulating the healing of wounds and containing an effective wound healing amount of an immunostimulant bacterial exotoxin in substantially pure form. The preferred exotoxins are the staphylococcal enterotoxins. Methods for stimulating wound healing and for production of the composition are also disclosed.

Abstract (fr)  
Composition stimulant la cicatrisation de plaies et contenant une quantité cicatrisante efficace d'une exotoxine bactérienne immunostimulante sous forme pratiquement pure. Les exotoxines préférées sont les entérotoxines staphylococciques. Sont également décrites des méthodes pour stimuler la cicatrisation et pour produire la composition.

IPC 1-7  
**A61K 35/74**

IPC 8 full level  
**A61K 39/02** (2006.01); **A61K 35/74** (2006.01); **A61K 38/16** (2006.01); **A61K 39/085** (2006.01); **A61P 37/00** (2006.01); **A61P 43/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A61K 38/16** (2013.01); **A61P 37/00** (2017.12); **A61P 43/00** (2017.12)

Citation (search report)  
See references of WO 8803029A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8803029 A1 19880505**; EP 0288525 A1 19881102; JP H01501065 A 19890413; SE 8604587 D0 19861028

DOCDB simple family (application)  
**SE 8700502 W 19871028**; EP 87907259 A 19871028; JP 50669387 A 19871028; SE 8604587 A 19861028